

HCol Rob G. C. Sobey, ICD.D
Stellarton, Nova Scotia *Nouvelle-Écosse*

Areas of Expertise: Corporate and NFP Boards

Rob has served on a variety of public, private, and NFP boards. A fourth-generation family business member, Rob worked at Sobeys Inc. for 30 years before retiring as President and CEO of Lawtons Drugs to focus his efforts on philanthropy, volunteering, and governance.

Rob is President of the DR Sobey Foundation, Chair of the Sobey Art Foundation, Honourary Chair of Venture for Canada, a member of the Queen's Smith School of Business Advisory Board and is a Founding Partner and Fellow of CDL Atlantic.

Rob is Honourary Colonel of the 1st Field Artillery Regiment RCA and received a Queen Elizabeth II Diamond Jubilee Medal for his service. He has an undergraduate degree from Queen's University, an MBA from Babson College, and an honourary diploma from Nova Scotia Community College.

Domaines d'expertise: conseils d'administration et NFP

Rob a siégé à divers conseils d'administration publics, privés et NFP. Membre d'une entreprise familiale de quatrième génération, Rob a travaillé chez Sobeys Inc. pendant 30 ans avant de prendre sa retraite en tant que président et chef de la direction de Lawtons Drugs pour concentrer ses efforts sur la philanthropie, le bénévolat et la gouvernance.

Rob est président de la Fondation DR Sobey, président de la Sobey Art Foundation, président honoraire de Venture for Canada, membre du conseil consultatif de la Queen's Smith School of Business et associé fondateur et membre du CDL Atlantic.

Rob est colonel honoraire du 1er régiment d'artillerie de campagne de l'ARC et a reçu une médaille du jubilé de diamant de la reine Elizabeth II pour son service. Il est titulaire d'un diplôme de premier cycle de l'Université Queen's, d'un MBA du Babson College et d'un diplôme honorifique du Nova Scotia Community College.